



Geografisk InformationsSamverkan
inom Stockholms län

PROTOKOLL 2024-05-13

Plats: Teams, kl. 13-15

Närvaro:

<input checked="" type="checkbox"/> Mikael Grönkvist, ordf.	<input checked="" type="checkbox"/> Henri Börjesson
<input type="checkbox"/> Emma Björklund	<input checked="" type="checkbox"/> Katja Hunn (punkt 4-6)
<input checked="" type="checkbox"/> Helena Nyman	<input type="checkbox"/> Annie Nygård Stark
<input checked="" type="checkbox"/> Miho Ishii	<input checked="" type="checkbox"/> Helena Falk (punkt 6)
<input checked="" type="checkbox"/> Josefien Delrue	<input checked="" type="checkbox"/> Mikael Johansson

1. Mötets öppnande

Ordförande Mikael G öppnar mötet.

2. Ekonomisk status

Henri redovisar föreningens ekonomi, som ligger i linje med budget.
Vi har fått in något högre intäkter än planerat, beror på följdfel från tidigare år.
Deklarationen ska påbörjas av DKR nu, ska vara inskickad innan 1 juni.

3. Uppföljning av genomförda aktiviteter

Inget att följa upp.

4. Kommande aktiviteter

• Studieresan

Josefien och Katja rapporterar om status. Planeringen går framåt. Besök hos Statens kartverk, Oslo kommun, Geodata AS och Fields bokad. Lite frågetecken kring Statens kartverk pga. renovering av deras Oslo-kontor. Vi inväntar en uppdaterad offert från HighGrove.

Vi skickar ut en save the date i samband med sommarhälsningen i juni. Anmälan öppnas upp efter sommaren.

• Jubileumsfirande

- Annie, Helena F och Emma ej närvarande, kort rapport från Helena F via mejl:
 - Offert från tekniska museet, finns här: [Tekniska museet \(storegate.com\)](https://www.tekniska.museet.se/)
 - Inväntar fler offerter
 - Vi måste fatta beslut vid nästa styrelsemöte (juni)
- Preliminärt datum 19/9, inbjudan behöver gå ut innan sommaren
- Förslag till aktivitet
 - Presentation från någon av stipendiaterna?
 - Tidslinje/odyssé GISS? Helena N tittar på GISS hårddisk efter "tidslinje-material" från 20-årsjubileumet. Vid anmälan, ev. fråga efter bästa GISS-minne?
 - Be hedersmedlemmarna berätta om GISS? Speciell inbjudan till hedersmedlemmar? Mikael G försöker få kontakt med dem.

- Se om det finns någon som forskar om kartor, historiska kartor som kan hålla ett föredrag?

- **AW hos Aveki 23/5**

- I nuläget 34 anmälda
- Från styrelsen deltar Henri och Mikael G

- **Utredning**

- Förslag till inbjudan och tidplan har varit på remiss hos styrelsen, de kommentarer som inkommit gicks igenom.
- Ämnen
 - i. Kris-GIS
 - ii. GISS 30 år - geodata då, nu och i framtiden
 - iii. Systemstöd för smartare användning av geodata
 - iv. Eget förslag
- Styrelsen beslutade enligt förslag
- Emma och Helena lägger upp på hemsidan först (imorgon), därefter görs inlägg på LinkedIn + mejlutskick.
- Alla noterar de gulmarkerade datumen i tidplanen i sina kalendrar.

5. Övrigt

- Att-göra-listan föregående möte gicks igenom
- Multifaktorautentisering (MFA) i Storegate
 - Vi beslutar att slå på MFA, Helena N gör det. Skulle det uppstå problem så får vi avaktivera det igen.
- NIS2 – EU-direktiv från 2018, kommer i en ny version (hösten 2024, våren 2025) med mkt högre säkerhetskrav, utökats att även omfatta avlopp, avfall, sjukvård, digitala tjänster mm. Omfattar även informationssäkerhet av geodata.

6. Kommande möte

- 17/6 kl. 10-13, inkl. lunch. Miho undersöker om det är möjligt att vara på Trafikverket.

Mikael Grönkvist, ordförande

Helena Nyman, tf. sekreterare



Geografisk InformationsSamverkan
inom Stockholms län

BILAGA: Att-göra-lista

Att göra	Ansvarig
Studieresa – ta fram komplett förslag på program, resa och boende	Katja och Josefien
Jubileumsfirande – förslag på program och lokal	Helena F, Annie, Emma
Save the date till studieresan i samband med sommarhälsningen	Mikael G
Leta efter ”tidslinje-material” från 20-årsjubileum	Helena N
Kontakta hedersmedlemmarna inför jubileumsfirandet	Mikael G
Lägga upp inbjudan + info om utredningen på hemsidan (OBS! imorgon 14/6)	Emma/Helena F
...därefter görs inlägg på LinkedIn + mejlutskick	Katja/Miho Josefien/Mikael J
Notera de gulmarkerade datumen i utredningens tidplan i kalendern	Alla
Aktivera MFA på Storegate	Helena N
Undersöka plats för nästa möte (lokal + restaurang)	Miho

Kvarstående från tidigare protokoll: (kolla om dessa är avklarade nästa möte)

Att göra	Ansvarig
Ta fram förslag på Jubileumslogga	Emma